
Fra: Jan Tore Kolås 
Sendt: 25. januar 2018 19:52 
Til: Anne Lise Molvik 
Emne: Delingssak 
 

Hei 😊 

 

Er det noe nytt i saken vår? (107/5) 

Har lest at fylkesmannen rår ifrå fradeling,(virker forøvrig som om saksbehandler hos 

fylkesmannen ikkje har lest komplett søknad) 

Men, vi håper at kommunen ser annerledes på saka vår. 😊 

 

Vi minner også om at tomtestørrelsen kan justeres nedover om dette er ønskelig fra dere. 

 

Mvh  

 

Jan Tore Kolås  

 

 

 
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 


